
Protokoll fört vid styrelsemöte, Sölvesborgs brukshundsklubb Möte nr 9
Datum:2023-09-18
Tid: 18.00
Plats: Digitalt

Närvarande: Ordförande Anna Strandberg
Vice ordförande Johanna Hedlund
Sekreterare Rebecka Nielsen
Kassör Anton Gustafsson
Ledamot Nellie Hansson
Ledamot Maria Nordstedt
Ledamot Catarina Håkansson
2a suppleant Marie Kinder Nilsson

§1 Mötets öppnande
Ordförande Anna Strandberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justeringspersoner att jämte ordförande justera dagens protokoll
Anton Gustafsson valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Röstberättigade
Samtliga röstberättigade

§ 4 Fastställande av dagordning.
Fastställs

§ 5 Föregående mötesprotokoll 2023-08-07 Avklarade:8:2

8:1 Styrelsen beslutar att köpa in en gräsklippare till klubben. Max 60 000 kr.

8:2 Rebecka får i uppdrag att skicka ut inbjudan till medlemsmötet Avklarad

§ 6 Inkommande post
Klubben har mottagit en jubileumsgåva från Olofströms Brukshundklubb.

§ 7 Utskickad post

§ 8 Sektorer och förtroendeposter
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§ 9 Jubileumsfest
Det blev en lyckad kväll med mycket god mat och roliga lekar. Klubben tackar för en trevlig tillställning.

§10 Rapporter

a. Aktivitetssektor
Inget nytt för tillfället.

b. Anläggningssektor
Två fixardagar är planerade, 7/10 och 22/10.
Planer kring att hitta en ny gräsklippare fortsätter.
Systemet ändras så när man bokar campingen får man ett autosvar med information kring vistelsen samt kod till
klubbstugan.

c. Ekonomi
Anton redogör för ekonomin.
Vi behöver se över våra utgifter, då dessa för tillfället överstiger våra inkomster. Vi har över tid fått minskade
inkomster från bland annat MH och kurser, vilket gör att vi behöver minska våra utgifter. Bland annat diskuterar vi
möjligheten att avsluta vår postbox samt se över annat bokningssätt av hallen.

9:1 Catarina får i uppdrag att kolla möjligheten om att sätta upp en brevlåda vid klubben för att kunna avsluta
postboxen

9:2 Styrelsen tar ett beslut att avsluta bokningssystemet för hallen, på grund av kostnaderna.

d. Hundungdom
En nybörjarkurs och fortsättningskurs i agility är igång.
En blåbärstävling är genomförd och ytterligare en planerad

e. IT sektorn
Ingen info

f. Kökssektor
Läget är lugnt, man försöker bemanna de flesta prov och tävlingar.

g. Nose worksektor
Doftprov 15/10 och inofficiell tävling 4/11.

h. RUS
Två planerade uppfödare-MH den 30/9 samt 28/10. En utbildning till figurant och testledare är igång i distriktets regi,
inga från Sölvesborg deltar. Vi har haft svårt att få ihop funktionärer till våra MH.
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i. Tävlingssektor
Brukstävlingar i sök 29/10 och spår 5/11 är planerade under hösten samt doftprov i nosework 15/10

j. Tjänstehundssektor
Ingen info

k. Utbildningssektor
Nosework och rallylydnadskurs är igång. 21/10 startar en valp/unghundskurs.

Medlemsmöte
16 oktober 19.00 2023.

9:3 Catarina får i uppdrag att lägga ut på facebook för att se hur många som kommer delta på mötet.

Distriktsmöte
16 oktober 19.00 2023. Anna och Anton åker som representater från klubben.

GDPR
Ingen information

VU-rapporter
Finns inga rapporter.

§ 14 Övriga frågor
Nästa styrelsemöte: 30/10 kl: 18.00

§ 15 Mötets avslutning
Anna Strandberg tackar för ett bra styrelsemöte och förklarar mötet avslutat.

Justeras

Ordförande Anna Strandberg Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justeringsperson Anton Gustafsson

3


